
 
 
 
 
 
 
 

Protokoll från styrelsemöte  
med Föreningen Grävande Journalister 
 
Föreningen Grävande Journalister 
Orgnr 802014-3833 
 
Protokoll nr: 2, 2025 
Datum: 27 februari, 2025 
Plats: Zoommöte, kl 18-20. 
Deltagande ledamöter: Ulla Sätereie, Åsa Larsson, Lena Pettersson, Rolf Lunneborg, Nikolai Atefie, 
Tobias Andersson Åkerblom, AnnaKarin Löwendahl, Jessica Ziegerer, Anneli Megner Arn (från §12)   
Frånvarande ledamöter: Johan Lundahl.  
Övriga deltagare: Daniel Wiklander under §6. 
 

 

 

 

 

§1 Mötet förklaras öppnat av Ulla Sätereie. 

§2 Till mötesordförande väljs Ulla Sätereie. 

§3 Till sekreterare väljs Jessica Ziegerer. 

§4 Till justerare väljs Lena Pettersson och Åsa Larsson. 

§5 Mötet godkänner dagordningen. 

 

§6 Webutskottet  

a) Grävwikin. Redaktör Daniel Wiklander gästar mötet och presenterar Gräv-wikin som börjar bli klar. 

Han visar funktioner och berättar om lanseringsplanen framåt. Styrelsen ges också möjlighet att ställa 

frågor.  

b) Sfinxly och login. Daniel Wiklander berättar hur föreningens anlitade webfirma har flaggat för 

tillkommande kostnader för att medlemmarna ska kunna logga in. Styrelsens målsättning är att 

försöka hålla nere kostnaderna och FGJ:s firmatecknare ska, vid behov, hjälpa till i kommunikationen 

med webfirman. 

c) Sociala medier. Ordförande Ulla Sätereie föreslår att föreningen ska finnas på BlueSky, LinkedIn, 

Facebook. Åsa Larsson lyfter att X-kontot ska finnas kvar men att det kan diskuteras hur man 

använder det. 
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§7 Förslag om arvodeskommitté.  

En arbetsgrupp med styrelseledamöter har gjort en översyn av hur arvodering ska ske inom 

föreningen. Rolf Lunneborg föredrar det som gruppen har kommit fram till: Att det vore önskvärt om 

valberedningen framgent utgör en arvodeskommitté som föreslår arvodena. Arbetsgruppen ska till 

nästa möte ta fram ett skriftligt förslag.  

 

§8 Årets rullgardin. Styrelsen diskuterar de nominerade förslagen och beslutar om en vinnare. Lena 

Pettersson föreslår en debattartikel om alla de nominerade bidragen.  

 

§8 Gräv25 i Dalarna. Jessica Ziegerer och Ulla Sätereie har haft möte med grävgeneralerna och 

berättar om hur arbetet fortskrider. Bland annat var det fler anmälda än året tidigare när Early 

bird-erbjudandet gick ut.   

 

§9 Ekonomi. Kassör Lena Pettersson redogör för det ekonomiska läget i föreningen och preliminärt 

förslag till budget. Styrelsen diskuterar budgeten och beslutar att lägga fram den på årsmötet.  

 

§10 Medlemsavgifter. Styrelsen diskuterar medlemsavgifterna. Ulla Sätereie tar fram ett förslag till 

nästa möte.  

 

§10 Arbets- och kansliutskottet 

a) Uppsägning av kontorsplats. Lena Petersson informerar om hur kontorsplatserna används och 

styrelsen diskuterar behov av antalet kontorsplatser.  

b) Underlag till SoMe-kampanj/skriva motioner/gå på årsmöte. Punkten utgår.  

c) Verksamhetsberättelsen. Lena Pettersson påminner att alla utskott ska skriva rapporter.  

d) Verksamhetsplan. Åsa Larsson föreslår och mötet beslutar att utskottet som tittar på arvodering 

och organisationsöversyn även skriver en verksamhetsplan kopplad till budgeten.  
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§11 Medlems- och sponsorutskottet  

a) Rundabordssamtal. Nik berättar om inbjudan och svar som inkommit.  

b) Underlag till SoMe-kampanj/ ragga medlemmar. Punkten skjuts till nästa möte.  

 

§12 Utbildningsutskottet.  

a) Grävhäng i Göteborg 26 mars. AnnaKarin Löwendahl och Ulla Sätereie berättar om 

samarrangemanget med Publicistklubben.  

 

§13 Internationella utskottet. 

a) GIJC25. Förslag finns att ordföranden bör representera FGJ på GIJC25 i Kuala Lumpur i november 

2025. Styrelsen beslutar att bekosta hotell, resa och seminariekostnad för ordföranden till GIJC25.. 

  

§14 Opinionsutskottet.  

a) Två remissvar. Punkten skjuts till nästa möte.  

§15 Nästa möte. Nästa planerade möte flyttas och hålls den 24 mars, 18-20. 

§16 Övriga frågor. Tobias Andersson Åkerblom och Jessica Ziegerer lyfter den i veckan beslutade 

domen i HD som begränsar rättsdatabaser att sälja vidare material, vilket påverkar många 

journalisters researcharbete. Styrelsen diskuterar hur föreningen kan agera och beslutar att engagera 

sig i frågan i sociala medier. 

§17 Mötet förklarar avslutat av Ulla Sätereie. 

 

 
…………………………………………. 
Jessica Ziegerer, sekreterare 
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…………………………………………. 
Åsa Larsson, justerare 
 
 
 
 

 

…………………………………………. 
Lena Pettersson, justerare 
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